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§ 42
Satsa på F-9-skolor i Rinkeby 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
RK 2019/626

Beslut 
1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.
2. Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning har fått motionen ”Satsa på F-9-
skolor i Rinkeby” på remiss. Olle Burell (S) föreslår i motionen att 
Stockholms stad ska uppdra åt utbildningsförvaltningen att snarast 
bygga om skolstrukturen i Rinkeby så att alla kommunala 
grundskolor erbjuder sina elever en sammanhållen skolgång från 
och med förskoleklass till och med årskurs 9.

Förvaltningen ställer sig positiva till inriktningen att bygga om 
skolstrukturen i Rinkeby då kontinuitet i förskole- och skolgång är 
en av flera faktorer som gynnar barns utveckling och lärande. Inom 
utbildningsförvaltningen pågår dock redan ett arbete med att bygga 
om skolstrukturen i Rinkeby för att erbjuda eleverna en mer 
sammanhållen skolgång. Med hänvisning till det pågående arbetet 
avstyrker förvaltningen förslaget om att kommunfullmäktige ger 
utbildningsförvaltningen ett nytt uppdrag om att snarast bygga om 
skolstrukturen i Rinkeby.

Förvaltningen föreslår att Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen.

Förslag till beslut
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag.

Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) lämnade ett eget förslag 
till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 
förslaget. Ledamoten Ahmed Sharaf Abdi (V) anslöt sig till 
Socialdemokraternas förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag.
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Reservation
Vice ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S) samt Ahmed Sharaf Abdi 
m.fl. (V) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 
förslag enligt följande:

Förslag till beslut
1. Att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen
2. Att därutöver anföra

Det är viktigt att de skolor som erbjuds invånarna i Rinkeby är av 
högsta kvalitet och upplevs som intressanta för föräldrar och barn. 
Vi tror att en viktig del i detta är att kunna erbjuda en sammanhållen 
skolgång utan att eleverna behöver byta skola endast för att de blir 
äldre. Därför är förslaget att satsa på F-9-skolor i Rinkeby intressant 
och bör utredas.

Handlingar i ärendet
 RK 2019/626-2 Tjänsteutlåtande - Satsa på F-9-skolor i 

Rinkeby
 RK 2019/626-1.1 Bilaga 1 - Motion om satsa på F-9-skolor i 

Rinkeby
 RK 2019/626-1 Bilaga 2 - Remissbrev
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